
Protokół nr 49/22 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 24 listopada 2022 roku 

Komisja obradowała w składzie: 
1. BARBARA BURY- Przewodnicząca Komisji 
2. ZOFIA KRZEMIŃSKA 
3. MAREK CHART 
4. IWONA SIKORSKA 
5. TOMASZ FIFIELSKI 
6. KRZYSZTOF SZYMANOWICZ 

Przewodnicząca Komisji otworzyła obrady od godz. 11:15, następnie przedstawiła 

przesłany wcześniej porządek obrad. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do 

przesłanego porządku obrad. 

1. Opiniowanie projektów uchwał na sesję: 

a) Programu Współpracy Powiatu Sępoleńskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2023, 

b) zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla 

Powiatu Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem wysokości tych środków na 

rok 2022. 

2. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

3. Zakończenie. 

Ad. l.a. 

Projekt uchwały w sprawie programu Współpracy Powiatu Sępoleńskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2023 przedstawiła Dorota Szymaóczak Inspektor ds. 

projektów unijnych. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 



E. Maziarz-Rudnik Dyrektor PCPR przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Sępoleńskiego, wraz ze 

wskazaniem wysokości tych środków na rok 2022. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny T. Fifielski zapytał, czy jednostki wrażliwe złożyły wnioski o rekompensatę 

ogrzewania. Zapytał, czy jednostki które otrzymają rekompesatę zwrócą dodatkowe 

środki które otrzymały od powiatu. 

Wicestarosta podejmiemy decyzje w stosownym czasie. Może kupimy dodatkowy opał. 

Zapytał o termin zakończenia remontu na ulicy Starodworcowej w Więcborku. 

Radny T. Fifielski odpowiedział, że przejazd przez miasto jest umożliwiony. We wtorek 

będzie wylany nawierzchnia bitumiczna. Jeżeli chodzi o przejazd przy PKP to wystąpiły 

komplikacje ze skarpą na tym odcinku. 

Poinformował, że otrzymał informacje, że dzisiaj podczas Rady Nadzorczej w szpitalu 

mogą pojawić się roszczenia ratowników medycznych. 

M. Chart poinformował o terminie zwołania wspólnych posiedzeń komisji w sprawie 

budżetu , które odbędzie się w dniu 7 grudnia br. o godz. 15.00. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

zamknęła posiedzenie o godz. 12.11. 

Ad. 2. 

Ad. 3. 

Protokołowała: 

Przewodnicząca Komisji 


